

## BG-T6066、BG-T6068锤纹助剂 Hammer additives

### 组份/Component:

特殊改性聚硅氧烷溶液  
Special modified polysiloxane solution

### 性能及用途/Properties and uses:

品名 Name	外观 Appearance	密度 Density (25°C)/g/cm <sup>3</sup>	不挥发份% Non-volatile solvents%	闪点°C Flash point°C	溶剂 Solvent
BG-T6066	无色透明液体 Colorless liquid	0.91	10	> 25	二甲苯 xylene
BG-T6068	无色透明液体 Colorless liquid	0.92	10	> 25	二甲苯 xylene

### BG-T6066

可以用较小的添加量，使涂料获得美丽的立体锤纹效果。漆膜外观花纹醒目、立体感强。

According a small added, can get the beautiful stereoscopic paint hammer effect. Paint film's appearance is eye-catching patterns and strong stereoscopic sense.

### BG-T6068

为特殊的表面纹理调节剂，可以使铝粉漆花纹均匀、致密精美、立体感突出。鉴于本品分子结构稳定，在贮存过程中花纹不会发生较大变化。

As a unique surface texture regulator can make aluminum paint pattern uniform, dense fine, stereoscopic prominent. In view of the product stability of molecular structure, pattern is not significant changed during storage.

### 适用范围/Scope:

BG-T6066适用于各类锤纹漆。

BG-T6068适用于各类溶剂型锤纹涂料。

BG-T6066 applies to all types of hammer paint.

BG-T6068 applies to all types of paint solvent hammer.

### 用量用法/Usage and dosage:

BG-T6066用量按配方总量的0.2%~2.0%，于调漆阶段加入。

BG-T6068用量按配方总量的0.3%~3.0%，于调漆阶段加入。

BG-T6066 formula by the total amount of 0.2%~2%, joining during painting stage.

BG-T6068 formula by the total amount of 0.3%~3%, joining during painting stage.

### 注意/Note:

本品只能喷涂不能刷漆，花纹大小粗细纹理设定，与添加量多少密切相关。

This product can only be used as spray not painting, pattern size and the thickness of the texture settings are directly bound up with added.